

المُسَبَّحَاتُ العَشْرُ

Ten Prayers repeated 7 times

Attributed to Sayyiduna al-Khidr

*Each of the below items are repeated seven times, followed by invoking the name **Al-Jabbar** of Allah subhanahu wa ta'ala*

MP3 | [*Arabic Text in Treasures of Du'a*](#)

Translated by Damas Cultural Society

damas.nur.nu

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ *
الْحَمْدُ لِلَّهِ رَبِّ الْعَالَمِينَ * الرَّحْمَنُ الرَّحِيمُ * مَالِكِ يَوْمِ الدِّينِ *
إِيَّاكَ نَعْبُدُ وَإِيَّاكَ نَسْتَعِينُ * اهْدِنَا الصِّرَاطَ الْمُسْتَقِيمَ * صِرَاطَ الَّذِينَ
أَنْعَمْتَ عَلَيْهِمْ غَيْرِ الْمَغْضُوبِ عَلَيْهِمْ وَلَا الضَّالِّينَ ﴿٧﴾

(In the name of Allah, Most Gracious, Most Merciful. *
Praise be to Allah, the Lord and Sustainer of the worlds; *
Most Gracious, Most Merciful; * Master of the Day of Judgment. *
You do we worship, and Your aid we seek. * Show us the straight way,
* The way of those on whom You have bestowed Your Grace, those
whose (portion) is not wrath, and who go not astray.)

﴿ بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ * قُلْ أَعُوذُ بِرَبِّ النَّاسِ * مَلِكِ النَّاسِ * إِلَهِ النَّاسِ * مِنْ شَرِّ الْوَسْوَاسِ الْخَنَّاسِ * الَّذِي يُوَسْوِسُ فِي صُدُورِ النَّاسِ * مِنَ الْجِنَّةِ وَالنَّاسِ ﴾ (٧)

(In the name of Allah, Most Gracious, Most Merciful. * Say: I seek refuge with the Lord of mankind, * The Ruler of mankind, * The god of mankind, * from the mischief of the whisperer of evil, who withdraws (when the name of Allah is mentioned), * who whispers into the hearts of mankind, * be he from the jinns or from mankind.)

﴿ بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ * قُلْ أَعُوذُ بِرَبِّ الْفَلَقِ * مِنْ شَرِّ مَا خَلَقَ * وَمِنْ شَرِّ غَاسِقٍ إِذَا وَقَبَ * وَمِنْ شَرِّ النَّفَّاثَاتِ فِي الْعُقَدِ * وَمِنْ شَرِّ حَاسِدٍ إِذَا حَسَدَ ﴾ (٧)

(In the name of Allah, Most Gracious, Most Merciful. * Say: I seek refuge with the Lord of the Dawn * From the mischief of created things; * From the mischief of darkness as it overspreads; * from the mischief of those who practise obscure arts; * and from the mischief of the envious one as he practises envy.)

﴿ بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ * قُلْ هُوَ اللَّهُ أَحَدٌ * اللَّهُ الصَّمَدُ * لَمْ يَلِدْ وَلَمْ يُولَدْ * وَلَمْ يَكُنْ لَهُ كُفُوًا أَحَدٌ ﴾ (٧)

(In the name of Allah, Most Gracious, Most Merciful. * Say: He is Allah, the One and Only, * Allah, the Eternal, Absolute. * He begets not, nor is He begotten, * and there is none like Him.)

﴿ بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ *
 قُلْ يَا أَيُّهَا الْكَافِرُونَ * لَا أَعْبُدُ مَا تَعْبُدُونَ * وَلَا أَنْتُمْ عَابِدُونَ مَا أَعْبُدُ *
 وَلَا أَنَا عَابِدٌ مَّا عَبَدْتُمْ * وَلَا أَنْتُمْ عَابِدُونَ مَا أَعْبُدُ *
 لَكُمْ دِينُكُمْ وَلِيَ دِينِ ﴾ (٧)

(In the name of Allah, Most Gracious, Most Merciful. * Say: O you who reject Faith! * I worship not that which you worship, * Nor will you worship that which I worship. * And I will not worship that which you have chosen to worship, * Nor will you worship that which I worship. * To you be your religion, and to me mine.)

﴿ اللَّهُ لَا إِلَهَ إِلَّا هُوَ الْحَيُّ الْقَيُّومُ ۚ لَا تَأْخُذُهُ سِنَّةٌ وَلَا نَوْمٌ ۚ لَهُ مَا فِي السَّمَاوَاتِ وَمَا فِي الْأَرْضِ ۚ مَنْ ذَا الَّذِي يَشْفَعُ عِنْدَهُ إِلَّا بِإِذْنِهِ ۚ يَعْلَمُ مَا بَيْنَ أَيْدِيهِمْ وَمَا خَلْفَهُمْ ۚ وَلَا يُحِيطُونَ بِشَيْءٍ مِّنْ عِلْمِهِ إِلَّا بِمَا شَاءَ ۚ وَسِعَ كُرْسِيُّهُ السَّمَاوَاتِ وَالْأَرْضَ ۖ وَلَا يَئُودُهُ حِفْظُهُمَا ۚ وَهُوَ الْعَلِيُّ الْعَظِيمُ ﴾ (٧)

(In the name of Allah, Most Gracious, Most Merciful. * Allah! There is no god but He, the Living, the Self-subsisting, Eternal. * No slumber can seize Him nor sleep. * His are all things in the heavens and on earth. * Who can intercede in His presence except as He permits? * He knows what is in front of them and what is behind them. * Nor shall they compass any of His knowledge except as He wills. * His Throne extends over the heavens and the earth, * and He feels no fatigue in guarding and preserving them * for He is the Most High, the Supreme.)

سُبْحَانَ اللَّهِ * وَالْحَمْدُ لِلَّهِ * وَلَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ * وَاللَّهُ أَكْبَرُ *
وَلَا حَوْلَ وَلَا قُوَّةَ إِلَّا بِاللَّهِ الْعَلِيِّ الْعَظِيمِ * (٧)

Glory be to Allah! Praise be to Allah! *
There is no deity but Allah. * Allah is the most great. *
There is no stratagem and no power but by Allah. *

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ وَعَلَى آلِ سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ *
كَمَا صَلَّيْتَ عَلَى سَيِّدِنَا إِبْرَاهِيمَ وَعَلَى آلِ سَيِّدِنَا إِبْرَاهِيمَ *
وَبَارِكْ عَلَى سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ وَعَلَى آلِ سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ *
كَمَا بَارَكْتَ عَلَى سَيِّدِنَا إِبْرَاهِيمَ وَعَلَى آلِ سَيِّدِنَا إِبْرَاهِيمَ فِي الْعَالَمِينَ *
إِنَّكَ حَمِيدٌ مَجِيدٌ (٧)

O Allah send prayers for our Master Muhammad and for the Family of our Master Muhammad, * as you sent prayers for our Master Ibrahim and for the Family of our Master Ibrahim; * And send blessings upon our Master Muhammad and upon the Family of our Master Muhammad, * as you sent blessings upon our Master Ibrahim and upon the Family of our Master Ibrahim in all the worlds.
* Indeed You are the most praised and majestic.

اللَّهُمَّ اغْفِرْ لِي وَلِوَالِدَيَّ وَلِلْمُؤْمِنِينَ وَالْمُؤْمِنَاتِ
وَالْمُسْلِمِينَ وَالْمُسْلِمَاتِ الْأَحْيَاءِ مِنْهُمْ وَالْأَمْوَاتِ (٧)

O Allah forgive me and my parents and all believers, male and female, and all Muslims, male and female, those alive and those who have died.

اللَّهُمَّ افْعَلْ بِي وَبِهِمْ * عَاجِلًا وَآجِلًا فِي الدِّينِ وَالْدُنْيَا وَالْآخِرَةِ * مَا أَنْتَ
لَهُ أَهْلٌ * وَلَا تَفْعَلْ بِنَا يَا مَوْلَانَا مَا نَحْنُ لَهُ أَهْلٌ *
إِنَّكَ غَفُورٌ حَلِيمٌ جَوَادٌ كَرِيمٌ رَوْفٌ رَحِيمٌ (٧)

O Allah grant me and them, * now and always, in Din and dunya
and afterlife, * what is worthy of You, * and do not give us, O our
Lord, what we are worthy of. * Indeed You are oft-forgiving,
forebearing, generous, noble, loving, merciful.

يَا جَبَّارُ (٢١)

Ya Jabbar – O Subduer (21 times)



الصحة الثقافية «التين» لحفظ العلوم الدين * Damas Cultural Society 2026

Translated and edited by Damas Cultural Society

Last edited: 12th September 2026